
ZAPISNIK

sa2. sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Grada Pule odrLane 6. studenog2020.
godine u Gradskoj Vijeinici Grada Pule (Forum l), s podetkom u l3 sati.

Prisutni dlanovi Turistidkog vije6a: Manuela Kraljevi6, Jasna Bui6, Andi Vitasovii, Marija
Stokovid, Boris Z.gombate Boris Miletii.

Opravdano odsutni: dlanovi Vijeda: Reli Slonim, Mladen Sirola i Igor Skatar.

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Marinela Koli6.

Predsjednik Boris Miletii pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj dlanova

zanjezino odrZavanje i donoSerije pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaZe sljede6i dnevni red:

l. Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice Turistidkog vijeia
2. Nacrt Rebalansa2020
3. Nacrt Plana 2021
4. Zahtjevi
5. Razno

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad l) Zapisnik sa l.sjednice Turistidkog vije6a usvojen je jednoglasno.

Ad 2)

Pod todkom Nacrt Rebalansa direktorica je pojasnila stavke iz prijedloga Rebalansa. Istaknula
je da su prihodi od turistidke pristojbe i turistidke dlanarine bili podcijenjeni u posljednjem

rebalansu jer se nije moglo radunati Sto 6e se dogadati u toku pandemije.

Sto se tide aktivnosti biti ie realizkane prema planu s manjim izuzecima, koncerti i zabava su

poveiani, Svjetle6i divovi - dizalice takoder su povedani zbog potrebe osvjetljavanja nakon

par mjeseci pauze u toku korone, sredstva zaPula Maraton su takoder poveianazbog potrebe

organizacije. Mislilo se da ie se organizirati samo utrka na 10 km, ali je na kraju bio

organizkan polumaraton. Sredstva za EU projekt Pulski fortifikacijski sustav kao novi

turistidki proizvod rezewirana su za provodenje projekta. Sredstva za Internet stranice

povedana su zbog vedeg broja aktivnosti. Provedeno je snimanj e za Google street view za



centar grada i hidrobazu. Pokrenuta je kampanja Warm Winter na poticaj Arena Hospitality
grupe u suradnji sa Medulinom, TZ Istrom te sa predstavniStvima HTZ-a u Italiji, Njemadkoj,
Austriji i Sloveniji s ciljem promocije na bliskim trZi5tima.

Nakon osvrta direktorice nacrt Rebalansa2}Z} usvojen je jednoglasno.

Ad 3)

Direktorica je obrazloZila na sljedeii nadin Nacrt Plana 2021. Kako je ova godina zahtjevna u

svakom pogledu posebno u pogledu planiranja najavljeno je od HTZ-a i Ministarstva novi
nadin izrade Plana aktivnosti i financijskog plana za 2021. godinu, stoga dok dekamo

smjenice izraden je nacrt prpma starim smjernicama kako bismo mogli imati bazu za novi
Plan. Oprezno je udinjen Nacrt, ne znamo Sto 6e biti s raspodjelom sredstava nautike za ovu
godinu po5to je novi zakon, radunamo na ostvarenje nekih nodenja, nemamo joS informaciju

za obveze iznajmljivada za sljede6u godinu, dlanarina 6e opdenito pasti za l2Yo, a i dobar dio
poduzetnika ie traZiti povrate prepladenih iznosa ili nede uplaiivati dlanarinu zbog
prepla6enih iznosa. Rashodi za.radnike su poveiani jer jedna kolegica ide u mirovinu a dvije

se vradaju s porodiljnog dopusta. Planirana su sredstvaiza Pula ple5e, trebala je ove godine

biti l0.godiSnjica ali zbog koronavirusa je otkazana te se planira realizirati 2021. godine.

Sredstva za koncerte su takoder pove6ana jer se planiraju vratiti koncerti u Stinjan ako bude

situacija u redu. Takoder i sredstva za Svjetlede divove zbog problema antene su poveiana jer

treba uloZiti u popravak. Bloomsday se planira povedati, sredstva za Verudela Art Park

planiraju se za struju i vodu, s Klasterom se planiraju odraditi outdoor aktivnosti. Postepeno

se vra6aju sredstva za Strate5ki marketing plan pro5le godine bilo je rezervirano 700.000 kn a

u 2021. planira se 250.000 kn. Podignuta su sredstva za oglailavanje, planira se ne5to i tiskati,
povedana su sredstva za novinare zbog eventualne organizacije Zlatne Penkale gdje bi mi bili
domadini.

Nakon osvrta direktorice g. Zgomba izvjestio je da je juder bio na koordinaciji u HTZ-I na

temu izrade plana i budZeta, plan koji je bio predstavljen je pretumban, te je izraden novi plan

na bazi 60% ostvarenja noienja u odnosu na 2019. godinu. Takoder se planira da se ne

odraduju aktivnosti koje nisu primarne te da se sredstva stave u rezervu. G. Zgomba predlaLe

da se u izradu Plana za202l. idu malo slobodnije nego Sto je sada napravljen Nacrt i da se ta

sredstva prebace u rezervu koja 6e omoguditi brze reakcije. PredlaZe da se Plan napravi na

bazi 55 ili 60% u odnosu na2019. godinu i da se stave sredstva u rezervu koja mogu koristiti
Vijeie i direktorica.

Manuela Kraljevii se sloZila sa predloLenim i zakljudila da su u 9. mjesecu otvorili kampove s

namjerom da ako se pogorsa situac,ja s Covidom da radi barem ono Sto je iSlo na podetku

korone. Cilj je promocija sa klasterom i sa predstavni5tvima i cilj je takve projekte imati l<roz

cijelu godinu. PredlaZe da se svi troSkovi Offline promocije svedu na minimum i da se

digitaliziraju informacije. Online promocij a pokazala se je udinkovitom, on line check in,

beskontaktno, i trenutno je pravi trenutak za promociju tih aplikacija i svega Sto nije kontakt
(aplikacije, web i sl.). Takoiler je gda Kraljevid pohvalila projekt Google street view i

naglasila joS jednom da je digitalizacija prioritet a tek onda servis putnika koji je do5ao u
grad. Gospodin Boris Zgombanaglasio je da je PR jako vaLan, da svi znaju da je Pula lijepa



ali da li je sigurna?, tu poruku treba prenijeti gostima. Cilj je biti brzi i efikasni u dono5enju

odluka. Potrebno je da SkupStinana prijedlog vijeda prihvati prijedlog rada i nadin troSenja

rezervi, te da se potrebna sredstva zabrzt reakciju stave pod stavku ogla5avanje i da se na taj
nadin reagirabrzo. Gradonadelnik Boris Miletid se takoder sloZio da je brzina u odludivanju

kljudna u ovim trenucima. Zakljudak je da se sadeka prijedlog izgleda Plana za202l. godinu

od HTZ-a i Ministarstva i da se prema tim smjernicama izradi Plan za 2021. godinu, Sto je
jednoglasno prihvadeno.

Direktorica predlale da se formira komisija za manifestacije te predla1e gdu Manuelu

Kraljevid i g. Boris a Zgombu da budu uz nju dlanovi komisije.

Prijedlog je jednoglasno prihvaien.

Ad 4)

Direktorica je naglasila da je primjedba Vlade RH vezno za financiranje udruga sljede6a,

dakle Udruge koje Zele sufinanciranje aktivnosti trebaju se javiti na Poziv za manifestacije. U

tijeku godine Vije6e smije dodijeliti pojedinadno udrugama maksimalno 5.000 kuna i
maksimalno ukupno 5Yo podijeljenih sredstava udrugama po pozivu smije biti dodijeljeno

extra udrugama, dakle trebaju biti zadovoljena oba uvjeta.

Nakon pojedinadnog razmatranja prihvaieni su sljedeii zahtjevi:

Nastavnom zavodt za hitnu medicinu Istarske Zupanije za nabavku sredstava za rad

potrebnih zazaititu u vrijeme pandemije koronavirusa odobreno je 10.000 kuna.

Brunu Krajcaru za novu pjesmu i video spot pod nazivom Pulska no6 u kojoj je okupio

vrhunske glazbenike razliditih Lanrova odobreno je 3.000 kuna.

Danielu Sponzi za organizaciju Adventa u Katedrali dana 11.12.2020. godine za

nastup Marka Kutlida i Antonele Eindid - Nele odobreno je 10.000 kuna.

Damiru KedZi i Tijani Bogidevi6 zaizradu spota pjesme Hram ljubavi nisu odborena

sredstva.

Savezu Sektora za zapo5ljavanje, neovisan Livot i cjelovitu integraciju osoba s

invaliditetom RH za projekt Na putu slobode nisu odobrena sredstva.

Ad 5) Pod todkom Razno direktorica je iznijela potrebu da se donese mi5ljenje o visini
turistidke pristojbe za 2022. godinu, predlai,e da ostane isto kao i za 2021 . godinu Sto znadi 10

kuna po no6enj v, za iznajmljivade 3 50 kuna pau5al po krevetu i za vikenda5e pau5al 200 kuna.

Prijedlog Mi5ljenja o visini turistidke pristojbe je jednoglasno prihva6en.

Takoder je direktorica upoznala prisutne da smo dobili prethodnu suglasnost povjerenstva na

Sporazum za udruLivanje Klastera JuZne Istre te je Vdeie upoznala sa Sporazumom jo5

jednom. ieka se na raspisivanje natjedaj a za dodjelu sredstava iz Fonda za udruilivanje.

a)

b)

c)



iim dobijemo od Ministarstva turizma i sporta Suglasnost za udruZivanje lokalnih turistidkih

zajednica podrudja juZne Istre iii ie na usvajanje .

Sjednica je zavr5ena u 13,45 sati
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Marinela Kolii
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